# الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

Date:

22 March 2023

Ref:

10 / 10 / 182 / 2023

To: Chief Executive Officer

**Boursa Kuwait** 

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

**Subject: Supplementary Disclosure** 

**Amendment of Mandatory Acquisition Offer Price** Submitted By (KFH) To the Shareholders of (AUB - Kuwait) Due to Cash Dividends Declarations

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House (KFH) compliance with the requirements of CMA Executive Bylaws Rulebook 9 (Merger and Acquisition), and with reference to the previous disclosure dated 15 March 2023 concerning (CMA Approval to Publish the MAO's Document Submitted by KFH to the Shareholders of Ahli United Bank - Kuwait), KFH would like to report the following:

- As per the disclosure of Ahli United Bank Kuwait dated 22 March 2023, the Ordinary General Assembly convened on 21 March 2023 has approved the distribution of cash dividends of 8 Fils per share to shareholders, of which mature during the announced offer period (from 28 March 2023 to 3 May 2023).
- As per the provisions of article (3-5-2-1) of CMA Executive Bylaws Rulebook 9 (Merger and Acquisition), in addition to what was mentioned in the Offer Document (approved by the CMA and published on 16 March 2023), dividends will be deducted from the Offer Price.
- Hence the Offer Price is 277 Fils per share.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.



22 مــارس 2023

2023 / 182 / 10 / 10 الإشارة:

التارىخ:

المحترم السيد/ الرئيس التنفيذي بورصة الكونت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مكمل

تعديل سعر عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلى المتحد - الكويت) نتيجة إقرار توزيعات نقدية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب (9) الخاص بـ (الإندماج والإستحواذ) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلى الإفصاح السابق بتاريخ 15 مارس 2023 الخاص بـ (مو افقة هيئة أسواق المال على نشر مستند عرض الإستحواذ الإلزامي المقدم من بيتك إلى مساهمي البنك الأهلى المتحد - الكويت)، يفيد بيتك بما يلى:

- وفقاً لإفصاح البنك الأهلى المتحد الكوبت بتاريخ 22 مارس 2023، فقد و افقت الجمعية العامة العادية المنعقدة في 21 مارس 2023 بتوزيع أرباح نقدية بواقع 8 فلس لكل سهم واستحقاق هذه التوزيعات خلال فترة التجميع المعلنة (من تاريخ 28 مارس 2023 إلى تارىخ 3 مايو 2023).
- استناداً لأحكام المادة (3-5-2-1) من الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال والى ما تم ذكره في مستند عرض الاستحواذ (المو افق عليه من قبل هيئة أسواق المال والذي تم نشره بتاريخ 16 مارس 2023)، سيقوم بيتك بخصم قيمة التوزيعات (8 فلس لكل سهم) من سعر العرض.
  - وعليه فإن سعر عرض الاستحواذ هو 277 فلس للسهم الواحد.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

Abdulwahab issa Al-Rushood **Acting Group Chief Executive Officer** 

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف

بيت التمويل الكويتي

بيت التمويل الكويتي، ش.م.ك.ع | المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المصرح به ١,٣٤٨,٥٧٠,٧١٢.٧٠٠ د.ك رأس المال المصدر والمدهوع ١,٣٤٢,٢٢٣,٣٢٤،٨٠٠ د.ك البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Authorized Capital KD 1,348,570,712.700

E: corp@kfh.com | www.kfh.com

22 March 2023

22 مارس 2023

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

**Supplementary Disclosure Form** 

نموذج الإفصاح المكمل

Amendment of Mandatory Acquisition Offer Price
Submitted By (KFH) To the Shareholders of (AUB - Kuwait)
Due to Cash Dividends Declarations

تعديل سعر عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلي المتحد - الكويت) نتيجة إقرار توزيعات نقدية

### **Supplementary Disclosure**

Date	Listed Company	
22 March 2023	Kuwait Finance House (KFH)	

#### **Disclosure Title**

Amendment of Mandatory Acquisition Offer Price
Submitted By (KFH) To the Shareholders of (AUB - Kuwait)
Due to Cash Dividends Declarations

Previous Disclosure		
Date	Title	
15 March 2023	Disclosure of Material Information	

### **CMA** Approval to

Publish the MAO's Document Submitted by (KFH) to the Shareholders of (Ahli United Bank - Kuwait)

### **Developments that Occurred to the Disclosure**

- As per the disclosure of Ahli United Bank Kuwait dated 22 March 2023, the Ordinary General Assembly convened on 21 March 2023 has approved the distribution of cash dividends of 8 Fils per share to shareholders, of which mature during the announced offer period (from 28 March 2023 to 3 May 2023).
- As per the provisions of article (3-5-2-1) of CMA Executive Bylaws Rulebook 9 (Merger and Acquisition), in addition to what was mentioned in the Offer Document (approved by the CMA and published on 16 March 2023), dividends will be deducted from the Offer Price.
- Hence the Offer Price is 277 Fils per share.

### The Financial Effect of The Occurring Developments

Currently, there is no effect on KFH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

## الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ	
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	22 مارس 2023	

## عنوان الإفصاح

تعديل سعر عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلي المتحد - الكويت) نتيجة إقرار توزيعات نقدية

الإفصاح السابق		
	العنوان	التاريخ
	إفصاح معلومات جوهرية	15 مارس 2023

مو افقة هيئة أسواق المال على نشر مستند عرض الإستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلى المتحد - الكويت)

## التطور الحاصل على الإفصاح

- وفقاً لإفصاح البنك الأهلي المتحد الكويت بتاريخ 22 مارس 2023،
   فقد و افقت الجمعية العامة العادية المنعقدة في 21 مارس 2023 بتوزيع أرباح نقدية بو اقع 8 فلس لكل سهم واستحقاق هذه التوزيعات خلال فترة التجميع المعلنة (من تاريخ 28 مارس 2023 إلى تاريخ 3 مايو 2023).
- استناداً لأحكام المادة (3-5-1-1) من الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلى ما تم ذكره في مستند عرض الاستحواذ (المو افق عليه من قبل هيئة أسواق المال والذي تم نشره بتاريخ 16 مارس 2023)، سيقوم بيتك بخصم قيمة التوزيعات (8 فلس لكل سهم) من سعر العرض.
  - وعليه فإن سعر عرض الاستحواذ هو 277 فلس للسهم الواحد.

## الأثر المالي للتطور الحاصل

• لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالى الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهربة تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



بيت التعويل الكويتي Kuwait Finance House

